

## 業務轉讓通知

根據香港法例第49章業務轉讓(債權人保障)條例第4及第5條(“條例”)

特此通知：(i) 眼鏡測檢有限公司(“眼鏡測檢公司”)，一間在香港註冊的公司，其註冊地址為香港新界荃灣德士古道126-140號德高中心1408室及(ii) 緯訊檢測有限公司(“緯訊檢測公司”)，一間在香港註冊的公司，其註冊地址為香港新界荃灣德士古道126-140號德高中心1407室(以下統稱“出讓人”)，眼鏡測檢公司以“Eyeglass Testing & Inspection Co., Limited(眼鏡測檢有限公司)”在香港新界荃灣德士古道126-140號德高中心1408室及緯訊檢測公司以“EQC-Lab International Co., Limited(緯訊檢測有限公司)”在香港新界荃灣德士古道126-140號德高中心1407室的名義經營有關眼鏡的檢測、檢驗、品質控制的業務(以下簡稱“該業務”)，眼鏡測檢公司及緯訊檢測公司有條件地同意將該業務連同商譽及若干資產轉讓予Anseco Group (HK) Limited(美信檢測(香港)有限公司)，一間在香港成立的公司持續經營，其註冊地址為香港新界葵涌葵豐街38-42號大鴻輝(葵涌)中心二期14及16樓(以下簡稱“承讓人”)。

受限於日期為2016年3月17日有關買賣該業務，包括該業務商譽及若干資產，之協議的先決條件達成後(“該協議”)及該協議並未因其條款而終止，該轉讓將於2016年4月30日生效。承讓人有意在香港新界荃灣德士古道126-140號德高中心1407及1408室以“AI-ETIC”的名稱由ANSECO GROUP (HK) LIMITED繼續經營該業務。

所有轉讓日當日及之前由出讓人招致該業務的債務、責任及義務，由出讓人承擔及支付。

特此通知：除非在本通知最後一次刊登後的一(1)個月內有人提起法律程序，否則在該一(1)個月屆滿時，承讓人即憑藉條例終止負有法律

責任承擔出讓人在經營業務時所欠下的債項和所產生的義務。

日期：2016年3月24日

Eyeglass Testing & Inspection Co., Limited  
(眼鏡測檢有限公司)  
及

EQC-Lab International Co., Limited  
(緯訊檢測有限公司)  
出讓人

Anseco Group (HK) Limited(美信檢測(香港)  
有限公司)  
承讓人

## NOTICE OF TRANSFER OF BUSINESS

In pursuance of Sections 4 and 5 of the Transfer of Businesses (Protection of Creditors) Ordinance (Chapter 49) of the Laws of Hong Kong (the “Ordinance”)

Notice is hereby given that (i) Eyeglass Testing & Inspection Co., Limited(眼鏡測檢有限公司), a company incorporated in Hong Kong whose registered office is at Room 1408, Texaco Centre, 126-140 Texaco Road, Tsuen Wan, New Territories, Hong Kong (“ETIC”) and (ii) EQC-Lab International Co., Limited(緯訊檢測有限公司), a company incorporated in Hong Kong whose registered office is at Room 1407, Texaco Centre, 126-140 Texaco Road, Tsuen Wan, New Territories, Hong Kong (“EQC”) (ETIC and EQC collectively referred to as the “Transferors”) both carrying on the business of providing testing, inspection and quality control services of or in relation to eyeglasses (the “Business”) under the names of “Eyeglass Testing & Inspection Co., Limited(眼鏡測檢有限公司)” at Room 1408, Texaco Centre, 126-140 Texaco Road, Tsuen Wan, New Territories, Hong Kong in the case of ETIC and “EQC-Lab International Co., Limited(緯訊檢測有限公司)” at Room 1407, Texaco Centre, 126-140 Texaco Road, Tsuen Wan, New Territories, Hong Kong in the case of EQC have conditionally agreed to transfer their Business as a going concern together with goodwill thereof and certain assets to Anseco Group (HK) Limited(美信檢測(香港)有限公司), a company incorporated in Hong

Kong whose registered office is at 14th and 16th Floor, Yoo Hoo Tower, 38-42 Kwai Fung Crescent, Kwai Chung, New Territories, Hong Kong (the “Transferee”).

Subject to the satisfaction of the conditions of the agreement for the sale and purchase of the Business, including the goodwill thereof and certain assets dated 17th March 2016 (“the Agreement”) and the Agreement not being terminated in accordance with its terms, the date of the transfer of the Business is 30th April 2016. The Transferee intends to carry on the Business as a going concern in succession to the Transferors under the name of “AI-ETIC” operated by ANSECO GROUP (HK) LIMITED, at Rooms 1407-1408, Texaco Centre, 126-140 Texaco Road, Tsuen Wan, New Territories, Hong Kong.

All debts, liabilities and obligations incurred by the Transferors in connection with the Business up to and including the date of transfer shall be borne and paid by the Transferors.

Notice is hereby given that at the expiration of one (1) month after the date of the last publication of this notice, the liability of the Transferee for all the debts and obligations arising out of the carrying on of the Business by the Transferors shall cease by virtue of the Ordinance unless proceedings are instituted prior to such expiration.

Dated the 24th day of March 2016.

Eyeglass Testing & Inspection Co., Limited  
(眼鏡測檢有限公司)

And

EQC-Lab International Co., Limited  
(緯訊檢測有限公司)

*Transferors*

Anseco Group (HK) Limited  
(美信檢測(香港)有限公司)

*Transferee*